
 

 

 

 

Schriftelijke vragen (art 42) 

Voortgang onderzoek oostelijke randweg en relatie met lopend 

onderzoek parkeerregulering ten zuiden van het spoor 

 

Op 15 februari 2024 heeft het CDA Woerden ingestemd met een onderzoek naar de 

uitbreiding van parkeerregulering voor een aantal gebieden ten zuiden van het spoor: 

Nieuw-Middelland, Parkeerterrein zuid, Snellerpoort, Ontwikkelgebied Stationsgebied-zuid 

en Bestaand Stationsgebied-zuid. Deze beperking tot voornoemde gebieden ten zuiden van 

het spoor is tot stand gekomen door het aangenomen amendement van de fracties CDA, 

Lijst van der Does, VVD en Sterk Woerden. Voor het CDA was een belangrijke reden om 

uiteindelijk wel met een onderzoek parkeerregulering ten zuiden van het spoor in te 

stemmen en dus voornoemd amendement in te dienen, omdat anders het gesprek met de 

provincie over een mogelijke oostelijke randweg niet kansrijk zou zijn. Een randweg die 

naar onze mening van belang is voor een goede doorstroming van het verkeer in Woerden 

oost. Naast de vele woningen die hier gebouwd worden, wordt Woerden door de week ook 

geconfronteerd met veel sluipverkeer door Woerden heen van de A12 naar de A2 en 

andersom.  

 

Tijdens de begrotingscommissie over Programma 2 Fysiek beheer, Openbare ruimte en 

Mobiliteit van 21 oktober 2024 heeft het CDA gevraagd naar de voortgang van het 

onderzoek naar een mogelijke oostelijke randweg. De portefeuillehouder antwoordde dat 

het onderzoek in een afrondende fase zit en het eindrapport eerdaags zal worden 

opgeleverd en daarna met de gemeenteraad wordt gedeeld.  

Het is nu begin maart en sinds 21 oktober hebben wij niets meer mogen vernemen en/of 

het eindrapport ontvangen.  

 

Begin februari ontvingen wij de Raadsinformatiebrief van 28 januari 2025 met als titel 

'Proces Uitbreiding parkeerregulering Woerden'. Het participatieproces uitbreiding 

parkeerregulering voor bovengenoemde gebieden is begin februari gestart met een 

informatiebijeenkomst. Waar wij als CDA door werden getriggerd is dat onder het kopje 

'Waarom doen wij dit ook alweer?' geen enkele relatie is gelegd met het onderzoek naar 

de mogelijkheden van een oostelijke randweg. Een argument wat in ieder geval voor ons 

als CDA belangrijk was om in te stemmen met een onderzoek naar de uitbreiding van 

parkeerregulering in de bovengenoemde gebieden ten zuiden van het spoor. 

 

Daarom hebben wij de volgende vragen aan burgemeester en wethouders: 
 
1. Wanneer gaat de gemeenteraad het eindrapport onderzoek oostelijke randweg 

ontvangen? Graag een zo concreet mogelijk datum. 
2. Ziet u net als het CDA ook de samenhang tussen beide onderzoeken (uitbreiding 

parkeerregulering ten zuiden van het spoor en oostelijke randweg) gezien de 
besluitvorming en het debat over het onderzoek uitbreiding parkeerregulering?  



3. Wanneer verwacht u de resultaten van het participatieproces uitbreiding 
parkeerregulering aan de gemeenteraad op te leveren? 

 
In afwachting van uw beantwoording. 
 
De fractie van het CDA, 
 
Rumo van Aalst, raadslid 


